
 
 
Rondvraag commissie.......... vragen aan de Portefeuillehouder   
   
 
Recent bereikte ons verontrustende informatie vanuit de omwonenden van de Gele 
Flat aan de Debora Bakelaan: 
 
“Er is veel overlast van de anti-kraak bewoners van Interveste. Je zou eens de Fixi 
meldingen moeten doorlezen uit onze wijk. Er zijn afvaldumpingen, illegale prostitutie, tot 
drugslabs en het storten van drugsafval aan toe.  
En dat terwijl de oorspronkelijke reden om de flat te behouden, de opvang van vluchtelingen, 
zijn doel totaal mist. Een handjevol gezinnen uit die doelgroep wonen er nog, meer niet.” 
 
In de Gele Flat zouden momenteel zo'n 30 Oekraïense gezinnen wonen. Verder is er 
leegstand. Kortgeleden is er een debat geweest in de commissie over het al dan niet 
weghalen van de flat. Er zijn afspraken gemaakt met de omwonenden, als blijkt dat 
hetgeen er leeft waar is, zou dat voor HL een punt van veiligheid in de buurt zijn en 
bespreken we dit graag met de commissie en het college. 
 
Heemskerk Lokaal vindt het gestelde zorgwekkend en heeft de volgende vragen aan het 
college: 
 

1. Is het college op de hoogte van wat hier aangegeven wordt? 
2. Gebeuren er inderdaad [ernstige] incidenten, zo ja hoe is hierop gereageerd door het 

college, politie en woonopmaat? 
3. Zijn de genoemde gebeurtenissen zichtbaar in Fiximeldingen? 
4. Hoeveel Oekraïense gezinnen wonen nog in de gele flat? 
5. Worden zij, zoals afgesproken, als eerste in de Flexwoningen ingedeeld aan Tolhek –

Oost of heeft er al versnelde doorstroom plaatsgevonden om zo de flat leeg te 
krijgen? 

6. Het slopen van de flat was uitgesteld tot mei, als hetgeen nu wordt gemeld de 
leefbaarheid en veiligheid in de buurt zodanig verstoort, is dat dan een reden om op 
korte termijn te kijken naar de mogelijkheid tot slopen? 
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